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§ 19   

Övriga frågor 

Ersättaren Abdo Goriya (S) anförde att det studiebesök som föregick 

utbildningsnämndens sammanträde var bra och givande samt att 

nämnden bör genomföra fler studiebesök. Ordförande uppmanade 

nämndens ledamöter och ersättare att komma med förslag till besök. 

 

Tjänstgörande ersättaren Monzer Dia ställde fråga om vad som händer 

med Enskedefältets skola. Borgarrådssekreterare David Lindberg 

informerade att stadsbyggnadsnämnden har antagit en ny detaljplan. 

Förvaltningen återkommer med närmare besked. 

 

Gymnasiedirektören Jan Holmquist svarade på en fråga från 

föregående nämnd om hur förvaltningen avser få ut anvisningarna för 

hiv/STI-prevention till skolorna. Gymnasieavdelningen ger stöd till 

skolor i egenregi, men inte till fristående skolor. Dock finns 

ungdomsmottagningarna som är till för alla elever oavsett skolform. 

 

Förvaltningen svarade på fråga från ersättaren Abdo Goriya angående 

en fråga rörande det protokoll från förvaltningsgruppen som anmäldes 

vid föregående nämnd. 


